Hope for the Future



Hope is being able to see that there is light despite all of the darkness.—**Desmond Tutu**

Learn from yesterday, live for today, hope for tomorrow. The important thing is not to stop questioning.

—Albert Einstein

We must accept finite disappointment, but never lose infinite hope.

—Martin Luther King, Jr.

Hope lies in dreams, in imagination, and in the courage of those who dare to make dreams into reality.—Jonas Salk

Three grand essentials to happiness in this life are something to do, someone to love, and something to hope for.

—Joseph Addison

A little more persistence, a little more effort, and what seemed hopeless failure may turn to glorious success.

—Elbert Hubbard

You may not always have a comfortable life and you will not always be able to solve all of the world's problems at once but don't ever underestimate the importance you can have, because history has shown us that courage can be contagious and hope can take on a life of its own.—Michelle Obama

Hope is like the sun, which, as we journey toward it, casts the shadow of our burden behind us.—Samuel Smiles

Let your hopes, not your hurts, shape your future.—Robert H. Schuller

Hope is important because it can make the present moment less difficult to bear. If we believe that tomorrow will be better, we can bear a hardship today.

—Thich Nhat Hanh

Hope is the thing with feathers that perches in the soul—and sings the tunes without the words—and never stops at all. —Emily Dickinson

www.motivatedmagazine.com

الأمل من أجل المستقبل

الأمل هو أن تكون قادراً على أن ترى الضوء على الرغم من كل الظلام - ديزموند توتو

تعلم من الأمس ،عيش اليوم وتمنى الأفضل للغد. الشيء المهم هو ألا تتوقف عن السؤال - ألبرت أينشتاين

يجب علينا أن نتقبل خيبة الأمل المحدودة، ولا نفقد الأمل اللانهائي - مارتن لوثر كينغ

الأمل يكمن في الأحلام، في الخيال، وفي شجاعة أولئك الذين يتجرأون على تحويل الأحلام إلى حقيقة - جوناس سالك

لا يمكنك الحصول على حياة مريحة دائماً، ولن تكون قادراً دائماً على حل كل مشاكل العالم دفعة واحدة، ولكن لا تقلل أبداً من الأهمية التي يمكنك أن تحظى بها لأن التاريخ أثبت لنا أن الشجاعة يمكن أن تكون معدية، ويمكن للأمل أن يبني حياة كاملة - ميشيل أوباما

الأمل مثل الشمس، والتي كلما توجهنا نحوها تُلقي ظلال أعباءنا وراءنا - صامويل سمايلز

المزيد من المثابرة، والمزيد من الجهد، وما يبدو فشلاً ميؤوساً منه قد يتحول إلى نجاح مجيد - البرت هوبارد

دع آمانك، لا أوجاعك ، تُشكل مستقبلك - روبرت شوار

الأمل مهم، فهو يستطيع أن يجعل اللحظة الحالية أقل صعوبة لكي نتحملها. وإذا كنا نؤمن بأن الغد سيكون أفضل فسوف نتمكن من تحمل المشقة اليوم - ثيش نهات هانه

الضروريات الثلاث الكبرى للسعادة في هذه الحياة هي شيءً، تفعله وشخصً تحبه، وشيءً تأمله - جوزيف أديسون

الأمل شيء بخفة الريش، يرتفع بالنفس ويغني الألحان بدون كلام ولا يتوقف أبداً - إميلي ديكنسون